



URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990

U.16. Standing Committee on Young Scientists

The URSI Council,

considering

- (a) that participation of young scientists in URSI General Assemblies and Symposia, and interaction between the young and older scientists are essential to the life of the Union;
- (b) that a way of contributing to the advancement of radio science in developing countries consists in bringing young scientists from these countries to URSI meetings;
- (c) that, since 1969, the Young Scientist Programme has developed into one of the most successful ventures of the Union;

resolves

- 1) to create a Standing Committee on Young Scientists;
- 2) to appoint the following as members of the Committee for the next triennium :

Chairman : E.V. Jull (Canada)
Members : Feng Shizhang (China, CIE)
D. Gjessing (Norway)
A.P. Mitra (India)
T. Okoshi (Japan)
G. Pillet (France)
R. Sagalyn (U.S.A.)
T. Simtrakarn (Thailand)
L. Zombory (Hungary).

Comité permanent pour les jeunes scientifiques

Le Conseil de l'URSI,

considérant

- (a) que la participation de jeunes scientifiques aux Assemblées générales et aux colloques de l'Union et que les échanges entre jeunes scientifiques et scientifiques plus âgés revêtent une importance essentielle pour la vie de l'Union;



URSI Resolution

- (b) qu'un des moyens de contribuer au progrès de la radio-électricité scientifique dans les pays en développement consiste à faire participer les jeunes scientifiques de ces pays aux réunions de l'URSI;
- (c) que, depuis 1969, le Programme des jeunes scientifiques s'est avéré être l'une des entreprises les plus fructueuses de l'Union;

décide

- 1) de créer un Comité permanent pour les jeunes scientifiques;
- 2) de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:

Président : E.V. Jull (Canada)
Membres : Feng Shizhang (Chine, CIE)
D. Gjessing (Norvège)
A.P. Mitra (Inde)
T. Okoshi (Japon)
G. Pillet (France)
R. Sagalyn (EUA)
T. Simtrakarn (Thaïlande)
L. Zombory (Hongrie).